
Samenvatting Bestuursvergadering 38 
Alumnistichting NBO “Rubisco” 
Maandag 30 maart 2015, 20.30 uur Skype  
Aanwezig: Stan, Nienke, Dorieke, Marije 
 
Deze vergadering zijn de volgende onderwerpen besproken: 

- SBON & olympiadeweek 
- Bestuurswissel 
- Evaluatie en opvolging jaarvergadering 
- Begroting en afrekening 
- Huishoudelijk Reglement 
- Larvencommissie 
- Contactenlijst 

 
Van SBON hebben we weer een update gekregen, ze zijn druk bezig geweest. 14 en 20 maart waren de 
tweede rondes van onderbouw en bovenbouw bij Burgers’ Zoo en Naturalis. Het was erg geslaagd! De 
officiële evaluatie komt nog. De toets is ondertussen ook verstuurd naar alle leerlingen.  
Daarnaast komt ook het jubileum er aan (6 juni). De enquête is verstuurd, hopelijk vullen nog velen 
hem in. Wij als Rubisco zullen helpen met de uitwerking ervan. Hans de Jong zal helaas niet bij het 
jubileum aanwezig zijn, hij vertrekt naar Thailand en is dan ook officieel teruggetreden als voorzitter. 
Het jubileum is in de olympiadeweek, wij hopen die week ook nog een avond als Rubisco te mogen 
vullen met onze intussen traditionele pubquiz om de nieuwe olympisten met ons te laten kennis 
maken. 
 
Hierna spraken we over de bestuurswissel, helaas hebben zich geen kandidaten gemeld op de vorige 
oproep en nu blijkt dat Stan en Dorieke beide per augustus zullen stoppen als bestuur (Dorieke 
vertrekt voor studie naar het buitenland en Stan wordt vader!). We moeten dan ook hard op zoek naar 
nieuwe bestuursgenootjes en vragen daarom ook iedereen die geïnteresseerd is er goed over na te 
denken en ons al je vragen te stellen. 
 
Een groot onderwerp voor deze vergadering was de afgelopen jaarvergadering. We vonden deze 
allemaal erg geslaagd en waren blij met de constructieve input. Door de grote groep was het wat 
lastig de discussie goed te leiden zonder dat argumenten herhaald werden, hier gaan we volgend jaar 
op letten, hopelijk hebben we dan weer zo’n opkomst! Uit de vergadering kwamen verschillende 
punten waar we wat mee gaan doen. De website zal worden aangepast: er komt duidelijker op te staan 
wat Rubisco is en wat wij voor olympisten kunnen doen. Ook RubiNnovation zal een informatiepagina 
krijgen voor geïnteresseerde deelnemers. Ook moeten de contactgegevens nog geactualiseerd en 
komen de commissie-draaiboeken online.  
Omdat we van onze jaaromzet veel geld kwijt zijn aan bankkosten, gaan we na goede tips op zoek 
naar een nieuwe goedkopere bank. 
Een belangrijk onderwerp tijdens de jaarvergadering was hoe we olympisten beter en positiever 
kunnen bereiken. Hier hebben we veel verschillende tips voor gekregen waar we ook mee aan de slag 
gaan. Een van de punten was hoe we olympisten meer kunnen stimuleren om zelf dingen te 
organiseren in plaats van dat alles uit Rubisco komt. Een aantal van bovengenoemde website 
wijzigingen zijn hier onderdeel van. Ook gaan we in de nieuwsbrief een ‘leegte’ opnemen in de 
agenda, waardoor duidelijker aangegeven wordt ‘hier is plek voor jouw activiteit!’. Tot slot is er 
nagedacht over het opzetten van twee mailgroepen, een frequente en infrequente. We hebben over de 
uitwerking nagedacht en deze zal opgezet gaan worden via GoogleGroups. Dit moet eerst goed zijn 



voor we het uitrollen naar olympisten, dus het zal nog even duren, maar in de basis is het een goed 
idee om het rustiger wordende forum en facebook te vervangen. 
 
Op de jaarvergadering hebben we het ook gehad over de Rubisco afrekening van 2014 en begroting 
2015. Hier wordt nog aan gewerkt, dit komt zo snel mogelijk. 
 
Een ander input-puntje vanuit de jaarvergadering ging over het Huishoudelijk Reglement, bij het 
nakijken hiervan, vonden we dat het hele HR wel weer eens opgeschoond mag worden. Dit zal dan 
ook gaan gebeuren. 
 
Verder hadden we het deze vergadering nog even over de larvencommissie, zij zijn bezig met het 
organiseren van een activiteit voor alle olympisten. Iedereen heeft het druk dus de datum is uitgesteld 
maar het loopt nog wel. 
 
Tot slot bespraken we dat er nog heel wat olympisten missen op onze contactpersonen lijst, we gaan 
dus weer een nieuwe zoekactie doen via social media om deze zoveel mogelijk aan te vullen. Ken je 
nog een olympist die de nieuwsbrief niet ontvangt en dit wel wil: laat het ons weten! 
 
 
 


